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commissie mens, samenleving en ruimte 

Debriefing Zitting van 15 maart 2023 

 

 
Samenstelling: 

 
 
Aanwezig: 

de heer Gust Crabbe, voorzitter;  

mevrouw Nicole Billens; de heer Jeroen Tiebout; mevrouw Kim Paesmans; de heer Wim Peeters; 
mevrouw Ann De Ridder; de heer Siebe Ruykens; de heer Lucien Wauters; de heer Georgios 

Karamanis; de heer Godefroid Pirsoul; mevrouw Lydie De Smet; mevrouw Ann Verheyen; 

de heer Walter Vastiau, secretaris 
 

Eveneens aanwezig: 

de heer Olivier Huygens; de heer Daniel De Maeght; de heer Brahim Harfaoui; de heer Jan Desmeth; 

de heer Herwig Smeets; de heer Guy Jonville; de heer Jean Cornand; de heer Eddy Longeval; 

mevrouw Kathleen D'Herde; mevrouw Veerle Seré; mevrouw Marleen De Kegel; de heer Jeroen 
Steeman; mevrouw An Speeckaert; de heer Bart Keymolen; mevrouw Annelien Baes; mevrouw Tania 

Duqué; mevrouw Liesbeth Bortels; de heer Erik Deville 
 

Afwezig: 

de heer Gunther Coppens; mevrouw Viviane De Gieter; mevrouw Annie Mathieu; 

 
 

BESPREEKPUNTEN 
 

Mobiliteit, Lokale economie, Landbouw & markten  
 
1 2023_MSR_00002 Aanvullend verkeersreglement Kruispunt N6  

Bergensesteenweg – Pijnbroekstraat – F. 

Uylenbroeckstraat: instellen voorrangsborden 
voor fietsers (B22) - Standpunt Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Omdat de detectielussen van de Pijnbroekstraat en de F. Uylenbroeckstraat ter hoogte van het 

kruispunt met de Bergensesteenweg de carbon fietsen onvoldoende tot niet detecteren wegens 
onvoldoende metaal, wordt voorgesteld om B22 voorrangsborden voor fietsen te voorzien zodat de 

fietsers die naar recht afdraaien dit op een correcte en veilig manier kunnen doen. 
 

Opmerkingen 

Toelichting door Annelien Baes, mobiliteitsambtenaar. 
Jeroen Steeman zegt een frequente gebruiker te zijn van dit kruispunt omdat hij in de Pijnbroekstraat 

woont. Het is hem al opgevallen dat de detectielussen vaker niet werken dan wel werken. Zijn tweede 
vraag is hoe het nu zit voor fietsers die op de Bergensesteenweg vanuit Halle of Brussel komen en 

linksaf willen slaan. Volgens hem is daarvoor nu ook niets voorzien. Annelien antwoordt dat we met 
deze maatregel eerder tegemoet komen aan zij die rechtsaf willen slaan. Voor rechtdoor hebben we 

momenteel niet echt een oplossing. AWV zou kijken of de detectielussen iets gevoeliger kunnen 

afgesteld worden zodanig dat fietsers iets gemakkelijker gedetecteerd worden, maar dan moet er ook 
een goed evenwicht gezocht worden want als de detectielussen te gevoelig afgesteld staan gaat het 

misschien te snel op groen springen in functie van de doorstroming op de Steenweg. Wat de tweede 
vraag betreft, kunnen de fietsers afstappen en via de drukknop de voetgangersoversteekplaats 

gebruiken. Jeroen Steeman antwoordt dat na de recente heraanleg het voor de voetgangers wel 

veiliger is geworden, maar er voor fietsers niets is gebeurd en het eerder onveiliger is geworden. 
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2 2023_MSR_00003 Aanvullend verkeersreglement N6 Bergensesteenweg:  

Aanbrengen fiets- en voetgangersoversteekplaats t.h.v.  
kruispunt met J.B. Rampelbergstraat en Emile  

Vandersteenenstraat - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 
Tijdens de Provinciale Commissie voor Verkeersveiligheid (PCV) van 30.08.2022 werd het dossier van 

de oversteekbaarheid van de N6 ter hoogte van het kruispunt met de J.B. Rampelbergstraat en E. 

Vandersteenenstraat besproken. AWV werkte een voorstel uit voor het aanbrengen van fiets- en 
voetgangersoversteekplaatsen op deze locatie. De bushaltes t.h.v. het kruispunt worden aangepast. 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Annelien Baes, mobiliteitsambtenaar. 

Wim Peeters zegt blij te zijn dat dit gebeurt. Hij heeft dit 8 à 10 jaar geleden al gevraagd. 
 

 

Omgeving  
 
3 2023_MSR_00004 Rapportering Lokaal Energie- en 

Klimaatpact 1.0 - Standpunt 
Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Op 30 september 2021 ondertekende de gemeenteraad het Lokaal Energie- en Klimaatpact 1.0. 

Binnen het Lokaal Energie- en Klimaatpact moet een jaarlijkse inhoudelijke rapportering met 
betrekking tot de voorgang opgemaakt worden dat na voorleggen aan de gemeenteraad bij 

Agentschap Binnenlands Bestuur moet ingediend worden. Hiervoor wordt gebruik gemaakt van het 
Lokaal Klimaatpactportaal, waar de Vlaamse overheid de monitoring van de doelstellingen bijhoudt.  

 

Opmerkingen 
Toelichting door Liesbeth Bortels, milieuambtenaar. 

Kathleen D'Herde zegt het een interessante te vinden en vraagt dat de presentatie in Parnassus aan 
het agendapunt zal worden toegekend. Liesbeth zegt dit te zullen doen. 

Siebe Ruykens vraagt of het zo is dat je sinds vorig jaar een energiedeelsysteem, waarbij de energie 

van de zonnepanelen van de ene site kan worden gebruikt voor een andere site, kan opzetten en of 
de gemeente daar al mee aan de slag is. Liesbeth zegt dat dit momenteel wordt onderzocht hoe we 

dat best kunnen doen. 
Jeroen Steeman zegt benieuwd te zijn hoe "moeilijk haalbare punten" wordt gedefinieerd. Want we 

hebben een akkoord afgesloten om alles wat in het plan staat, te zullen gaan halen. We zijn nu een of 

twee jaar onderweg en hebben nog zeven jaren te gaan. Betekent dit "moeilijk haalbaar, dat gaat niet 
lukken" of "moeilijk haalbaar, we steken een tandje bij en zorgen dat ze te halen zijn". Want de 

belofte is dat we al deze doelstellingen zouden halen. Liesbeth antwoordt dat de uiteindelijke 
afrekening wordt gemaakt door de resultaten van alle deelnemende gemeenten samen te bekijken. 

Punten waar wij minder goed scoren, kunnen gecompenseerd worden door andere gemeenten die 
daar wel goed op scoren. 

Wim Peeters merkt op dat qua gasverbruik het zwembad een grote gebruiker is, en dat daar niet zo 

gemakkelijk een alternatief voor te vinden is. 
Ann De Ridder vraagt of het aanplanten van bomen door particulieren op hun privéterrein ook 

meetelt. Liesbeth bevestigt dit, maar wijst er op dat dit zelden op de website wordt ingegeven. 
Ann De Ridder vraagt of er in het Damiaanpark niet meer dan de vermelde vijftien bomen werden 

aangeplant. Liesbeth zal dit nakijken. 

Burgemeester Jan Desmeth benadrukt dat de laatste slide niet wordt opgelegd maar dat we die zelf 
hebben gevraagd om de vinger aan de pols te houden. In deze slide betekent groen dat we pro rata 

verder staan dan we zouden moeten staan. Oranje wil zeggen dat we pro rata nog niet zo goed zitten 
maar wel goed bezig zijn om die doelstelling te halen in 2030. Rood wil niet zeggen "niet haalbaar", 

maar het is ‘moeilijk haalbaar’ maar moeilijk gaat ook. Zeker voor de CO2-uitstoot zijn we gestegen 
omdat er gebouwen bij gekomen zijn waar nog met gas wordt verwarmd. Maar er staat ook een 

prognose waaruit blijkt dat alleen voor het gemeentehuis we zullen evolueren van + 10 % naar - 2 %. 
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De doelstelling is tegen 2030 -30 % te halen. Gelukkig zijn er enkele gebouwen die in uitvoering zijn 
of gepland, waardoor de doelstelling voor 2030 wel haalbaar wordt. Alleen zullen we daarvoor enkele 

tandjes moeten bijsteken. De enige doelstelling die allicht niet haalbaar is, zijn de 35.000 solitaire 
bomen. We veronderstelden bij het onderschrijven van deze doelstelling dat bos daar zou bijzitten. 

Met een bos erbij, gaan we die doelstelling zeker halen. We zijn daarvoor nog in contact met 

Vlaanderen. We weten wel dat een bos niet echt bijdraagt tot de verkoeling in de dorpskernen, maar 
als een boom de eigenschap heeft om CO2 om te zetten in zuurstof en CO2 dus effectief uit de 

atmosfeer te halen, en het gaat over een klimaatdoelstelling, dan lijkt het me gewoon vreemd dat het 
er niet bij zit. Maar we gaan zeker 35.000 bomen planten. De vraag is of ze allemaal solitair zullen 

zijn. We voelen ons zeker goed met dit rapport want wat er is uitgevoerd plus gepland, zorgt dat we 
voor zitten op schema. We hebben de ambitie om geleidelijk naar meer groen te evolueren, alleen de 

solitaire bomen zijn onzeker tenzij ze de definitie aanpassen. 
 

 

Welzijn 

 

4 2023_MSR_00005 Goedkeuring indiening ESF-dossier 572: Opstart  
Gemeenschapsdienst Lokale Besturen - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Met REACT EU-middelen wil de Vlaamse Regering de lokale besturen ondersteunen in het opzetten 
van leerwerkplekken gemeenschapsdienst, in hun bijdrage aan de integratie van de meest kwetsbare 

doelgroepen op de arbeidsmarkt. 
De middelen voor deze actie worden voorzien vanuit Prioriteit 7, REACT-EU, Specifieke doelstelling 13 

Bevordering van het crisisherstel COVID-19-pandemie. 

Met deze opstartfinanciering kunnen de lokale besturen leerwerkplekken faciliteren en coördineren 
met de door de VDAB geselecteerde GLOW-partners. Het lokaal bestuur biedt leerwerkplekken aan, 

die kwaliteitsvol ondersteund worden. 
Het indienen van een projectvoorstel is voorbehouden voor een individueel Vlaams lokaal bestuur. 

Ieder lokaal bestuur kan 1 lump sum (forfaitair bedrag) aanvragen. Dit kan vanuit de 
rechtspersoonlijkheid als gemeente of OCMW. 

De uitvoering van het projectvoorstel kan toegewezen worden aan de regisseur sociale economie en 

werk, de wijk-werkorganisator, het intergemeentelijk samenwerkingsverband, de 
streekintercommunale,... 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Erik Devillé, hoofddeskundige welzijn. 

Siebe Ruykens vraagt of het klopt dat de Vlaamse regering hier alleen voor 2023 middelen heeft 
begroot. Erik bevestigt dat en zegt voorlopig geen verdere signalen te hebben ontvangen over de 

verdere toekomst. 
 

 

In opdracht, 

 

Walter Vastiau         Gust Crabbe 

 

 

 

secretaris commissie        voorzitter commissie 

 

 


